

Supplications for Ruku and Sajdah.

Ruku Glorified is my Lord, The Great رواه مسلم **سُبْحَانَ رَبِّيَ الْعَظِيمِ**

Ruku and Sajdah متفق عليه **سُبْحَانَكَ اللَّهُمَّ رَبَّنَا وَبِحَمْدِكَ اللَّهُمَّ اغْفِرْ لِي**
Glorified are Thou O Allah our Sustainer, and Thine is the praise. O Allah forgive me!

رواه مسلم **سُبُّوحٌ قُدُّوسٌ رَبُّ الْمَلَائِكَةِ وَالرُّوحِ**
Glorified, The Noblest, free from all defects! Lord of the Angels and the Spirit (Jibreel)

رواه ابو ذؤد و النسائي و الترمذي **سُبْحَانَ ذِي الْجَبَرُوتِ وَالْمَلَكُوتِ وَالْكِبْرِيَاءِ وَالْعَظَمَةِ**
Glory be to the One Who possesses Power, Sovereignty, Grandeur and Sublimity!

Sajdah Glorified is my Lord, The Great! سُبْحَانَ رَبِّيَ الْأَعْلَى

رواه مسلم **اللَّهُمَّ اغْفِرْ لِي ذُنُوبِي كُلَّهُ دِقَّةً وَجِلَّةً وَأَوَّلَهُ وَآخِرَهُ وَعَلَانِيَتَهُ وَسِرَّهُ**
O Allah, forgive all of my sins, small or big, the first and the last, the overt and covert!

اللَّهُمَّ إِنِّي أَعُوذُ بِكَ بِرِضَاكَ مِنْ سَخَطِكَ وَبِمُعَافَاتِكَ مِنْ عُقُوبَتِكَ وَأَعُوذُ بِكَ مِنْكَ لَا أُحْصِي ثَنَاءً عَلَيْكَ أَنْتَ كَمَا أَثْنَيْتَ عَلَى نَفْسِكَ
رواه مسلم

O Allah, I seek protection of Thy pleasure against Thy wrath and Thy forgiveness against Thy punishment and Thy refuge with Thee! I am not able to praise Thee as Thou hath praised Thyself.

رَبِّ اعْطِ نَفْسِي تَقْوَاهَا وَزَكِّهَا أَنْتَ خَيْرُ مَنْ زَكَّاهَا أَنْتَ وَلِيِّهَا وَمَوْلَاهَا
رواه احمد

O Lord, give my soul its portion of taqwa and purify it! You are the best that Purifies it!
You are it's Guardian and Master!